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Stijging criminaliteitscijfers Huizen

Geacht college.

1.

3 Naar aanleiding van deze stijging vraagt u aan inwoners om zich beter te beschermen tegen deze vorm van 
criminaliteit en onderneemt u, als handhaver van de openbare orde, zelf geen extra maatregelen. 
Kunt u aangeven welke overwegingen u hierbij heeft gemaakt?

Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Huizen
CDA-fractie gemeente Huizen
Commissie vragen ABM over de criminaliteitscijfers
3 december 2019

In de mededeling van 28 november geeft het college aan in te zetten op extra voorlichting na de stijging van het 
aantal fietsendiefstallen.

Waarom heeft het college bij de beantwoording van de vragen op 15 juni aangeven dat er geen gegevens 
beschikbaar waren voor de plaatsen waar veel fietsen worden geparkeerd {zoals winkelcentra en middelbare 
scholen)? Dit terwijl in de mededeling van 28 november deze locaties aangeduid worden als gebieden waar de 
stijging heeft plaatsgevonden?

2 Kunt u alsnog antwoord geven op vraag 2 van de CDA-fractie over fietsendiefstallen voor de maanden 
januari -september 2019 voor de genoemde locaties uit het bericht van 28 november?

Het CDA Huizen heeft op 15 juni vragen aan het college heeft gesteld over fietsendiefstallen op locaties waar 
veel fietsen worden geparkeerd zoals bv. Middelbare scholen en winkelcentra?
Hierop antwoord het college (12 juli 2019) dat er bij de politie geen volledige uitsplitsing van het aantal 
fietsendiefstallen per openbaar gebouw in Huizen beschikbaar zijn.
In de verklaring over de stijging van het aantal fietsendiefstallen (28 november 2019) geeft het college aan 
dat de stijging zich voordoet in het centrum, bij Sijsjesberg, middelbare scholen en het busstation.

Naar aanleiding van de mededeling van de Burgemeester van 28 november jl. over de criminaliteitscijfers in de 
periode januari t/m september 2019 heeft de CDA-fractie de volgende vragen.
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